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Protokół z XXX (30) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 28 marca 2025 roku 

 

           godz. 1200 – 1205 

 

Ad.1  

Starosta stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 3 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzył XXX (30) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że protokół z XVIII (28) Zarządu Powiatu został 

wyłożony do wglądu i wysłane drogą elektroniczną. 

 

Przewodniczący Zarządu zapytał czy są jakieś uwagi do protokołów. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokoły z protokoły z XVIII (28) Zarządu 

Powiatu. 

 

Ad.3a 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła uchwałę 

Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego 

zarządu /uchwała Zarządu Powiatu  w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że przedmiotem uchwały jest nieruchomość gruntowa niezabudowana, oznaczona numerem 

ewidencyjnym działki 1290/7 o pow. 0,0013 ha, położona w obrębie 2 miasto Gołdap, 

stanowiąca własność Powiatu Gołdapskiego. Wyżej wymieniona nieruchomość zostanie 

przeznaczona do zamiany na nieruchomości gruntowe niezabudowane, oznaczone numerem 

ewidencyjnym 1309/1 o pow. 0,0011 haoraz 1310/1 o pow. 0,0010 ha, położone w obrębie  

2 miasto Gołdap, stanowiące własność Państwa Jacka i Iwony małż. Racis, zajęte pod pas 
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drogowy drogi powiatowej, tj. nr 4829N. W związku z powyższym, konieczne jest wygaszenie 

na nieruchomości trwałego zarządu sprawowanego przez Zarząd Dróg Powiatowych  

w Gołdapi. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  

na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu. 

 

Ad.3b 

W zastępstwie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie  

rozpatrzenia wniosku mieszkańców w zakresie budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej  

Nr 1815N w m. Juchnajcie przedstawił Inspektor ds. administracyjno-kadrowych  

i zamówień publicznych Pani Wioletta Faltyn /uchwała Zarządu Powiatu  w załączeniu- zał. nr 4  

do protokołu/. 

Inspektor ds. administracyjno-kadrowych i zamówień publicznych Pani Wioletta Faltyn. 

poinformowała, że w dniu 26 lutego 2025 r. do Zarządu Powiatu Gołdapskiego wpłynął 

wniosek mieszkańców sołectwa Juchnajcie w zakresie budowy chodnika w miejscowości 

Juchnajcie wzdłuż drogi powiatowej nr 1815N. Zarząd Powiatu nie kwestionuje zasadności 

budowy chodnika, jednakże ze względu na ograniczone środki finansowe w budżecie na rok 

2025 budowa chodnika nie jest możliwa do realizacji w bieżącym roku. Realizacja zadania 

polegająca na budowie chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1815N w m. Juchnajcie zależna 

jest również od ogłaszanych naborów wniosków o dofinansowanie, m.in. z programów 

rządowych. Monitoring pojawiających się naborów odbywa się na bieżąco, poddawany  

jest analizie, a złożenie takiego wniosku zależne jest od kondycji finansowej powiatu i 

możliwości pokrycia wkładu własnego.  

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały Zarządu Powiatu  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że trzeba podjąć działania do zapewnienia 

bezpieczeństwa dla mieszkańców do momentu, aż chodnik nie zostanie wybudowany.  

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas dodał, że można byłoby postawić znak o ograniczeniu 

prędkości. 
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że znakiem ograniczającym prędkość  

jest znak informujący o terenie zabudowanym. 

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że można byłoby obniżyć maksymalną 

dopuszczalną prędkość z 50km/h do 40km/h, postawić znak ostrzegający przed pieszymi  

lub poszerzyć pobocze, aby mieszkańcy mogli nim się poruszać. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że jest to dobry pomysł, do którego będzie 

trzeba podejść. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie rozpatrzenia wniosku 

mieszkańców w zakresie budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 1815N  

w m. Juchnajcie. 

 

Ad.4 

Spraw bieżących nie zgłoszono.  

 

Ad.5 

Wolne wniosków nie zgłoszono  

 

Ad.6 

Przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował Członkom Zarządu za pracę. Zamknął  

XXX (30) posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 3 stron kolejno ponumerowanych. 

           STAROSTA  

 

                          Krzysztof Tomasz   

                      Kazaniecki  

Członkowie Zarządu: 

1. Marzanna Marianna Wardziejewska ………………….. 

2. Anna Zyborowicz …...………………………………… 

3. Władysław Biłas …………………….………………… 

 
Protokołowała: Monika Bruszewska, 28 marca 2025 r.  


